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REFERAT 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 
- Louise Jæger Jeppesen 

- Anette Hede Michaelsen  

- Lone Haugaard 

- Preben Hahn Sørensen (afbud) 

- Dan Christiansen (Ordstyrer)  

- Maibritt Ombo (afbud) 

- Thomas Kaptain (afbud) 

- Mette Hejslet  

- Ulla Winther  

- Rene Dehn  

- Michael Koch Sørensen (afbud) 

- Henrik Bruun Nielsen (afbud) 

- Susanne Danielsen (referent) 

- Lars Lundgreen 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

Godkendt 

2. Deltagelse fra Stensnæs 
Skoleafdeling 

 
På Stensnæs Skoleafdeling er der fundet en 
forælder, som gerne vil deltage i 
skolebestyrelsesmøderne, som afdelingens 
repræsentant. Den pågældende forælder har 
ikke stemmeret og er ikke formelt valgt ind i 
bestyrelsen,  men er velkomme på de 
kommende møder. 

Velkommen til Gabriella 

3. Drøftelse vedr. årshjul for 
bestyrelsesarbejdet 

 

Der ønskes en drøftelse af hvordan 
bestyrelsen kan udarbejde et årshjul der kan 
anvendes som et styringsværktøj for 
skolebestyrelsens arbejde. 
 

Det vedtages, at det udsendte forslag kan være 
udgangspunktet for det kommende årshjul. Der 
skal arbejdes med indholdet i årshjulet. Louise, 
Lone og Lars udarbejder et oplæg, som fx 
afprøves og derefter revideres. 
Lars spørger de medlemmer, der ikke er tilstede 
om der er nogen, der ønsker at deltage 
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Vedhæftet findes et forslag til et årshjul. 

4. Lektier 
 

Under punktet ønskes en drøftelse af hvordan 
der arbejdes med lektier på skoleafdelingerne. 
Samtidig ønskes en drøftelse af om 
bestyrelsen skal udarbejde et princip for lektier, 
lektiehjælp, etc. 

Bestyrelsen overvejer om der skal lave et princip 
omkring lektier. Bestyrelsen genoptager punktet 
på næste møde. 
 
Ledelsen opfordrer til, at afdelingerne inddrages i 
arbejdet forstået på den måde, at det kommende 
forslag skal vendes og gøres til genstand for 
drøftelser på afdelingerne. 

5. Valg til skolebestyrelsen 
 
Under punktet ønskes en drøftelse af hvordan 
det kommende valg til skolebestyrelsen skal 
planlægges og hvilken rolle den nuværende 
bestyrelse har frem til valget. 

Valgprocedure kommer senere.  
Hvordan skabes der en interesse og nysgerrighed 
for bestyrelsesarbejdet? 
  
Forslag:  
Et skriv til forældrene via Intra med fangende 
overskrift 
Dagsorden synlig for forældrene 
Være fysisk tilstede på afdelingerne og komme i 
direkte kontakt med forældrene (Valgcafe) 
Videofilm på Intra med udtalelser fra 
bestyrelsesmedlemmer om arbejdet 
Billeder kan også bruges – fanger 
opmærksomheden 
Mail direkte til forældrene i deres mailboks 
Forældrerepræsentanten for den enkelte skole 
lægger noget op på skolens Facebook og 
henviser også til Intra 
Koble valginfo sammen med et andet 
arrangement på skolerne 
 
Punktet tages op på næste møde 
 

6. Økonomi 
 
Dette er et opfølgningspunkt fra sidste møde. 
Under punktet vil der blive orienteret om 
distriktets økonomi. 

Lars har orienteret om økonomirapporten 
og opfølgning på de 4 opmærksomhedspunkter 

7. Værdiarbejde – fortsat 
 
Dette er et opfølgningspunkt fra det sidste 
møde. 
 
Der ønskes en drøftelse af om pejlemærkerne i 
”Skolepolitikken” kan bruges som værdier til 
skolens værdigrundlag. 
 
Vedhæftet finder I skolepolitikken. 

Punktet sættes på årshjul, så den kommende 
bestyrelse kan begynde at arbejde på dette. 
 
Punktet sættes i bero idet vi afventer 
kommunalvalget og det nye udvalgs retning på 
skolevæsnet.  
 
  
 

8. Reklame på ”Intra” 
 

 
”Reklame” fra idræt og foreninger lægges altid 
under fanen ”Nyt fra idræt og fritid på 
Skoleporten. 
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Under punktet ønskes en drøftelse af i hvilket 
omfang der kan reklameres for eksempelvis 
fritidsaktiviteter via Intra. 

”Reklame” for lokale foreninger, begivenheder 
m.m. skal lægges på den lokale del af 
Intra/forældreintra. 
 
Lars taler med ledergruppen for at gøre 
opmærksom på princippet. 

9. Elevtal 
 
Dette er et opfølgningspunkt fra sidste møde 
idet bestyrelsen har ønsket at se 
elevfordelingen i de enkelte klasser. 
 
Vedhæftet finder I et bilag, som vi tager 
udgangspunkt i. 

Orientering 

10. Input til høringssvar – NT 
 
Vedhæftet finder I de input, som er kommet fra 
forældre og afdelinger. Vedhæftet gennemgås 
og suppleres med evt. kommentarer hvorefter 
det skal sendes til kørselskontoret. 

Lars indsender de kommende forslag til 
kørselskontoret 

11. Kort orientering v/ Louise – 5 min. Valgmøde om skole 31.10.17  
God ide at flere fra bestyrelsen deltager 
Indbydelse er sendt ud til bestyrelsen 

12. Kort orientering v/ Lars – 5 min.  Intet 

13. Punkter til næste møde – 5 min.  Synlig dagsorden 
Princip for lektier 
Valg til skolebestyrelsen - synlighed 

Evt. Drøftelse af praktikpladser 
 

 

 


